

No. 35457. Multilateral

CONVENTION ON THE SAFETY OF UNITED NATIONS AND ASSOCIATED PERSONNEL. NEW YORK, 9 DECEMBER 1994 [*United Nations, Treaty Series, vol. 2051, I-35457.*]

ACCESSION

Dominican Republic

Notification deposited with the Secretary-General of the United Nations: 16 March 2012

Date of effect: 15 April 2012

Registration with the Secretariat of the United Nations: ex officio, 16 March 2012

OPTIONAL PROTOCOL TO THE CONVENTION ON THE SAFETY OF UNITED NATIONS AND ASSOCIATED PERSONNEL. NEW YORK, 8 DECEMBER 2005 [*United Nations, Treaty Series, vol. 2689, A-35457.*]

ACCESSION

Dominican Republic

Deposit of instrument with the Secretary-General of the United Nations: 16 March 2012

Date of effect: 15 April 2012

Registration with the Secretariat of the United Nations: ex officio, 16 March 2012

N° 35457. Multilatéral

CONVENTION SUR LA SECURITE DU PERSONNEL DES NATIONS UNIES ET DU PERSONNEL ASSOCIE. NEW YORK, 9 DECEMBRE 1994 [*Nations Unies, Recueil des Traités, vol. 2051, I-35457.*]

ADHESION

République dominicaine

Dépôt de la notification auprès du Secrétaire général de l'Organisation des Nations Unies : 16 mars 2012

Date de prise d'effet : 15 avril 2012

Enregistrement auprès du Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies : d'office, 16 mars 2012

PROTOCOLE FACULTATIF A LA CONVENTION SUR LA SECURITE DU PERSONNEL DES NATIONS UNIES ET DU PERSONNEL ASSOCIE. NEW YORK, 8 DECEMBRE 2005 [*Nations Unies, Recueil des Traités, vol. 2689, A-35457.*]

ADHESION

République dominicaine

Dépôt de l'instrument auprès du Secrétaire général de l'Organisation des Nations Unies : 16 mars 2012

Date de prise d'effet : 15 avril 2012

Enregistrement auprès du Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies : d'office, 16 mars 2012